

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-02-01

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande:

Även närvarande: Lars-Åke Nordén

Mötet öppnas: 12:18

1 Val av justerare

- William Lundström väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Lars-Åke gästar

3.1.1 Sektionsbidrag

- Lars-Åke redogör sin roll för programmet och informerar om olika sätt han kan bistå sektionen.
- Ändamålen för sponseringen skall vara i sektionens intresse och brett tillgängligt för sektionens medlemmar.
- Exempel på användningsområden: märken, lokalhyra, sportutrustning, upprusta skrubben. Mat och dryck relaterat kommer inte att sponsras.
- I slutet av året skall styrelsen redovisa vad verksamhetsbidraget har använts till.
- Oskar Wadestig anländer sent till mötet klockan 12:28. Styrelsen adjungerar denne till mötet.

3.1.2 Postspecifika frågor till Lars-Åke

- Lars-Åke hänvisar Kassören till kontaktperson Sofia Stare.
- Sportchefen uppmuntras till fler aktiva event som får med många studenter. Sportchefen undrar om sponsring lagerlokal för ett klättringsevent samt inköp av innebandyklubbor, varpå Lars-Åke svarar ja.
- Lars-Åke uppmanar Studierådsordförande att skicka en sammanställning av kursutvärderingen till honom.
- Lars-Åke uppmanar Studiesocialt Ansvarig att förmedla studierelaterade problem till honom. Studiesocialt Ansvarig tar upp om det är möjligt att få bidrag till att investera i ett sektions-Nintendo-Switch. Svaret är ja.
- Lars-Åke redogör med Klubbmästarna om områden för sponsring. Genom uppdelade fakturor går det att få sponsring kring lokalhyran vid sittningar på nationer. Delade event med andra sektioner är ej område för spons.

3.1.3 Övrigt

- Lars-Åke sponserar försränningen med en sektionsflotte.
- Lars-Åke meddelar att det finns möjlighet att ge sponsring för filmvisning på biograf för sektionsrelevanta filmer.
- Sektionen bör sträva efter jämlikhet och undvika en "vi och dem" känsla med andra sektioner. Lars-Åke tar dessutom upp Q+ och sektionens arbete för jämställdhet.

3.2 klubbverket och firmateckning

- Klubbmästare Wadestig tar upp problem som kan uppstå med att endast ha Ordföranden och Kassören som sektionens firmatecknare.
- Förslaget är att Klubbmästarna samt även Vice borde få teckna kontrakt för sektionen då det skulle underlätta vid evenemang på nation. Förslaget bör tas upp på stormötet för diskussion.

3.3 Orbi

- Sektionens kontrakt med Hittract har löpt ut. Klubbmästarna yrkar på att använda tjänsten Orby som substitut.
- Klubbmästarna frågar styrelse om det anses att värde av denna tjänst finns. Svaret är ja då mycket arbete skulle underlättas för både evenemangsskapare samt participanter. Tjänsten används dessutom i stor utsträckning i Lund och Chalmers, vilket tyder på ett lyckat koncept.
- Klubbmästarna bjuder in Ordföranden samt andra styrelsemedlemmar som kan tänkas ha nytta av Orby till ett demonstrationsmöte den 9/2 under lunch.
- UTN har tecknat avttal med Hittract i ett år, dock kommer sektionen att ta avstånd från denna tjänst.

3.4 Flottävlingen

- Sektionen röstar om vinnaren till sektionens tävling om en flotte till försränningen. Vinnaren skall kontaktas.

4 Övriga frågor

- Det diskuteras om TV:n åter skall monteras upp i skrubben.
- Sekreteraren tar upp halvtidssittningen och påpekar att arbetet innan sittningen var ostrukturerat. Styrelsen bör vara mer strukturerade och förberedda inför nästa event.
- En ny laddare till sektionens Soundbox bör inköpas.

Mötet avslutas: 13:07

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)

Justerat av: William Lundstöm (justerare).